



## 第1天 ♀ 吉隆坡 ※ 成田

于机场集合办理登机手续,然后乘搭飞机飞往日 $_{\circ}$ 

## 第2天

### ♥ 成田 -182公里- 箱根

- ♥北口本宮冨士浅間神社: 傲拥1900多年历史, 拥有日本最大的木造鳥居。
- ♥ 忍野八海: 当富士山的雪融化后,雪水渗透到地下形成伏流水,经过长年累月的过滤而涌出八个清澈的水池。



## 第3天

### ₩ 箱根 -149公里- 長野

- ♥河口湖富士山全景缆车★:位于山梨县的缆车,游客可以在此欣赏富士山、河口湖以及周围绿荫与山脉的全景。
- ♥ 大王山葵农场:以种植山葵闻名的旅游胜地。 游客可以沿着溪流漫步,观赏大片山葵田,品尝 山葵口味产品,包括山葵冰淇淋。
- ♥ 松本城: 是日本国宝和标志性地标。其独特的五层楼天守阁是历史和建筑爱好者必看的景点。

## 第4天

### ₹ 長野 -83公里- 岐阜

- **♥** 飛騨高山古街: 朴素的老街两旁尽是日本江户时代风情的街屋宅第。
- ♥飛驒高山祭之森:高山祭是日本三大祭典之一。这里展示着高山祭过去使用过且精湛工艺的屋台。

## 白川乡合掌村

闻名的传统合掌造型房屋,独特的结构,加上美丽的四季风光,形成了非常独特的文化遗产。

- ♥相逢桥:这座吊桥设计非常独特,连接停车场与合掌村落。
- ♥ 明善寺: 拥有茅草屋顶的门 "Shoro-mon" 是 这座寺庙的亮点, 另外也有吸睛的横梁雕刻, 让明善寺成为岐阜县的文化瑰宝。



## 第5天

#### ♥ 岐阜 -106公里- 長島 -122公里- 京都

- ♥郡上八幡古街:保留着日本独特传统文化的古 老街道。
- ♥ 食品模型制作工坊+DIY制作食品模型: 日本最早期制作漂亮的食品模型是源自于郡上八幡。 体验制作食品样本,如:生菜、天妇罗等。
- ♀ 名牌厂商直销店

## 第6天

#### ♥ 京都 -56公里- 大阪 -37公里- 関西

- **ऐ 心**齋橋: 大阪最繁华的商业街。最著名百货商店街,流行时尚街,风味小食餐厅,还有道顿堀都集中在这里。

### 特别安排。

**圆山公园(3月23日-4月10日)** 京都著名的赏樱热点。最受瞩目的是公园内那 颗淡粉红的百年樱花树"枝垂樱"。



## 笙7天

### 

搭乘当日班机返回家园。

- 以上特别安排以出发日期为标准。
- 依原行程前往景点纯欣赏,敬请见谅。 ★ 如缆车因天气或其他不可抗力因素进行年度维护或停止运营, 将更改行程或提供退款。







## KUALA LUMPUR X

Assemble at airport for departure flight to Japan.



#### NARITA -182KM-HAKONE

- ♥ Kitaguchi Hongu Fuji Sengen Jinja: With over 1,900 years of history, here stands Japan's largest wooden torii gate.
- Oshino Hakkai: Eight crystal-clear ponds formed by snowmelt from Mt. Fuji that has seeped and filtered through the ground for many long years.



- ★ Kawaguchiko Mt. Fuji Panorama Ropeway ★:
   Cable car in Yamanashi that offers visitors panoramic views of Mt. Fuji, Lake Kawaguchi, and the surrounding forests and mountains.
- ♥ Daio Wasabi Farm: Visitors can stroll along a stream while admiring wasabi plants and tasting wasabi-flavored products, including the famous wasabi ice cream.
- Matsumoto Castle: A national treasure and iconic landmark of Matsumoto City, Nagano Prefecture. Its unique five-story castle keep makes it a must-see attraction for history and architecture enthusiasts.





## DAY 4

## NAGANO -83KM- GIFU

- ♥ Hida Takayama Old Street: Streets lined with beautifully preserved Edo-style townhouses and a small watercourse.
- ♥ Hida Takayama Matsuri-no-mori: Museum that celebrates the Takayama Festival, one of Japan's top three festivals. Showcases exquisite floats with genuine craftsmanship.

#### Shirakawa-go Gassho Village

Famous for its traditional thatched-roof houses with unique structures, coupled with beautiful seasonal landscapes. Attracts visitors who come to admire this unique cultural heritage.

- ♥ Deai Bridge: A suspension bridge leading to the Shirakawa-go Gassho villages.
- Myozen-ji: This temple's highlight is the Shoromon Gate, which features a thatched roof and eye-catching beam carvings, making it a cultural treasure of Gifu Prefecture.



# DAY 5

## GIFU -106KM-NAGASHIMA -122KM

- **Quijo Hachiman:** A charming 17th-century town with well-preserved traditional streets that contain historic buildings and original waterways.
- ♥ Food Replica Workshop + DIY: Gujo Hachiman is the origin of Japan's food replica craft. Create replicas of lettuce, tempura and other foods for yourself.
- **♥** Branded Factory Outlet

## DAY 6

#### KYOTO -56KM- OSAKA -37KM- KANSAI

- **Q** Kiyomizudera Temple: One of the most celebrated temples in Japan and listed UNESCO World Heritage Site. Enjoy beautiful views of cherry blossoms in spring and maple leaves in autumn.
- ♦ Shinsaibashi: Shop at Osaka's largest and busiest shopping district. Department stores, fashion streets, local snacks and the Dotonbori area are all here.

### **SPECIAL ARRANGEMENT •**

Maruyama Koen (23 MAR - 10 APR) : This park is known for its beautiful garden and magnificent cherry blossoms, especially its centerpiece - the 'weeping cherry tree'.



#### KANSAI X KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home.

- The above special arrangement dates are based on departure date.
- \*Flower blooms are subject to weather conditions. In the event of weather such as rain, wind, or abnormal temperatures causing withering or failure to bloom, the tour will still proceed to the scenic spot as originally planned. Your understanding is greatly appreciated.
- If cable cars are undergoing annual maintenance or operations are halted due to weather or other force majeure factors, the itinerary will be changed or a refund will be provided.

## 行程亮点 HIGHLIGHTS

体验: 郡上八幡特色 - 食品模型DIY

特色文化 - 温泉

景点: 世界历史文化遗产 -

白川乡合掌村、清水寺 国家指定重要财产 飛騨高山古街、

飛驒高山祭之森

商圈: 潮人打卡必逛 - 心齋橋

品尝:日式烧烤自助餐、螃蟹会席料理

**EXPERIENCE**: Gujo Hachiman Specialty - Food

Sample DIY

Local Specialties – Onsen

**ATTRACTION**: UNESCO World Heritage Site -Shirakawa-go Gassho Village,

Kiyomizudera Temple

Designated Cultural Heritage of Japan -

Hida Takayama Old Street, Hida Takayama Matsuri-no-mori

**LEISURE** : Trendy Shopping Districts - Shinsaibashi

TASTE : BBQ Buffet

Kaiseki Crab Cuisine

## 食宿 MEAL & ACCOMMODATION

天	早餐	午餐建议	晚餐建议	住宿建议
Day	Breakfast	Proposed Lunch	Proposed Dinner	Proposed Accommodation
1	-	-	-	(飞机上) (In-flight)
2	机上用餐	日式套餐	酒店自助餐	富士松园酒店 或 同级 <u>《</u>
	On Board	Japanese Set	Hotel Buffet	Fuji Matsuzono Onsen Hotel or similar
3	酒店早餐	日式套餐	居酒屋料理	松本阿尔皮科广场酒店 或 同级
	Hotel Breakfast	Japanese Set	Izakaya Cuisine	Alpico Plaza Hotel or similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	烤河鱼"鲇鱼"套餐 / 日式陶板烧 Grilled River Fish "Ayu" Set / Japanese Tobanyaki	酒店自助餐 / 会席料理 Hotel Buffet / Kaiseki Set	飛驒广场酒店 或 同级 <del>心</del> Hida Hotel Plaza or similar
5	酒店早餐	日式套餐	自理	京都八条都酒店 或 同级
	Hotel Breakfast	Japanese Set	Own Arrangement	Miyako Hotel Kyoto Hachijo or similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	螃蟹会席料理 Kaiseki Crab Cuisine	烧烤式自助餐 Japanese BBQ Buffet	関西华盛顿酒店 或 同级 Kansai Airport Washington Hotel or similar
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 On Board	-	-

遇 日式传统温泉旅馆主要提供榻榻米(日式床垫)房型。 😃 Traditional Japanese Onsen Hotel offer Tatami style rooms with futons. \*餐饮与酒店会随着季节与当时情况,作最适当的调整。 \*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

Date

Fliaht

- 旅行必备:
  1. 护照或签证 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起,并且取得必要的签证和准证。
  2. 旅游保险 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 观: 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更劲,恕不另行通知。 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不
- 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不 贵素,并且保留更正的权利。 每位参与蘋果旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况( 例如:交通延误取消、天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果 旅遊一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。 时tps://www.applevacations.my/web/terms.php 以上图片仅供参考,请以实物为准。

#### 日本团 - 附加条规

- 1. 所以行程將以中文讲解为主,除非另有说明, 2. 若有需要,领队/导游只会提供重要信息,如集合时间和地点的英文翻译。 3. 三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。

- Passport & Visas Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas
- and permits have been acquired.

  Travel Insurance It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before

- itms & Conditions:

  Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.

  Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

  For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.my/web/terms.php

  All pictures shown are for illustration purpose only.

  pie: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd.

## Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

- Japan Tours Additional Terms & Conditions:
- The tour will be guided in Mandarin, unless stated otherwise.

  Tour Leader / Tour Guide will only provide important information such as assembly time & date in English, if required.
- Triple Room Third person shall be based on a roll-away bed.



Tentative Flight Details - Subject to Change Routing

**Times** 

For Agent Use Only:

Updated Date: JUL 2024



"百川乡"是日本中部地区(特 别是岐阜县) 一个著名的地 方, 以其传统的"合掌造"建筑 而闻名。这些独特的建筑风格 以斜坡屋顶和多个坡度的悬垂 式屋顶为特征, 用于抵御严寒 的雪季。

Shirakawa-go is a famous location in central Japan, specifically Gifu Prefecture, known for its traditional "gassho-zukuri" architecture. This unique style features sloped roofs and overhangs with sharp gradients designed to withstand the region's harsh, snowy winters.



**VALIDITY:** JAN - DEC (1月-12月)